
 

Referat nettmøte NPA 2.3.22.  

 

Sak: 3 2022 Avlsutvalget :  

Styret ønsker at Avlsrådet skal ha flere medlemmer (4-5 stk ) slik at de står sterkere i saker der 

medlemmer kan være inhabile.  

Nye medlemmer: Stein Langørgen og Nina Håkonsen. Styret bestemmer at disse skal inn i Avlsrådet 

og det har takket ja til dette.  

Styret presiserer at det er viktig at Avlsrådet vurdere inhabiliteten til sine medlemmer i saker og 

referatfører at disse trer ut av saken.  

 

Sak 5 – 2022 Utenlandske resultater i ponniregistert 

Mail fra medlem ang utalandske resultater – ønske om at dette legges inn i registeret til NPA også 

med tilbake i tid.  

Styret har ikke hatt tid til å avgjøre noe i denne saken, da dette er et omfattende og kostbart arbeide 

å få på plass.  Denne sendes videre til nytt styre.  

 

Sak 6 -2022. Mail fra medlem ang ikke medlem i valgkomiteen. 

Dette står det vel klart om i vedtektene om jeg ikke tar feil? Her bør vi be Medlem betale 

medlemskontingent før årsmøte, ellers bør han fjernes fra valgkomiteen, dersom det stemmer.  

Sak 7- 2022 Finale 2022 

Sjekket Vallemyrene: ledig 1 helga i oktober eller siste i oktober. 

Det er tidligere bestemt at finalen skal avholdes siste helga i september for at det ikke skal kollidere 

med Oktober show i utlandet.  


